



Protokoll för styrelsemöte S08/23

Närvarande

Styrelsen

Ordförande	Elin Helmersson	E21
Kontaktor	Axel Andersson	E21
Cafémästare	Fredrik Giang	BME21
Förvaltningschef	Liam Liljeqvist	E21
Informationschef	Ruth Palm	BME22
Krøgare	Jonna Widstrand	BME21
Øverphøs	Matilda Torén	BME21
Näringslivsordförande	David Dahlin	E22
Pengamästare	Axel Lagerstedt	E21
Sexmästare	Klara Sjöblom	BME22
Studierådsordförande	Tobias Ljungholm	BME22

Adjungerande

Kårrepresentant	Rebecka Knutsson	
Kårrepresentant	Axel Syrén	
Revisor	Filip Larsson	E17
Inspektör	Johan Gran	
Skyddsombud fysisk miljö	Joakim Magnusson Fredlund	BME19 Närvarande fr.o.m. §9

Protokoll

- §1 OFMÖ** **Beslut**
Ordförande Elin Helmersson förklarade mötet öppnat kl 12:10.
- §2** Val av mötesordförande **Beslut**
Elin Helmersson valdes till mötesordförande.
- §3** Val av mötessekreterare **Beslut**
Axel Andersson valdes till mötessekreterare.
- §4** Val av justeringsperson **Beslut**
Tobias Ljungholm valdes till justerare.
- §5** Godkännande av tid och sätt **Beslut**
Tid och sätt godkändes.
- §6** Adjungeringar **Beslut**
Joakim Magnusson Fredlund adjungerades.
- §7** Godkännande av dagordningen **Beslut**
Axel Andersson yrkade på att lägga till en ny informationspunkt §13 Kontaktorns verksamhetssamtal.
Föredragningslistan godkändes med samtliga yrkande.



§8 Föregående mötesprotokoll **Beslut**

S07 lades till handlingarna.

§9 Fyllnadsval och entledigande av funktionärer **Beslut**

Mötet beslutade att

Jonathan Molin valdes som halvledare.
Tobias Ljungholm valdes som halvledare.
Klara Wahldén valdes som halvledare.
Adam Lindquist valdes som halvledare.
Linus Raväng valdes som halvledare.
Jonathan Dahlberg valdes som halvledare.
Julia Ingerslev valdes som diod.
Ella Ångskog valdes som diod.
Jacob Gustafsson valdes som diod.
Alexander Brax valdes som diod.
Albin Rosenqvist valdes som diod.
Erik Wickström valdes som diod.
Elliot Berthold valdes som diod.
Axel Andréasson valdes som diod.
Walter Mundt-Petersen valdes som diod.
Vincent Olson valdes som diod.
Ruth Palm valdes som diod.
Emma Hansson valdes som diod.
Klara Wahldén valdes som diod.
Johanna Engsner valdes som diod.
Lovisa Palm valdes som diod.
Selma Kjernsvik valdes som diod.
Elisabeth Dierschke Passikhani valdes som diod.
Linnéa Törnblom valdes som diod.
Hanna Vallin valdes som diod.
Tobias Ljungholm valdes som diod.
Filip Fridberg valdes som diod.
Johan Möller valdes som diod.
Maja Melms valdes som diod.
Anna Dabiri valdes som diod.
Elin Helmersson valdes som diod.
Klara Löof valdes som diod.
Liam Liljeqvist valdes som diod.
Axel Andersson valdes som diod.

§10 Rapporter

A) Utskottsrapporter

Information

Ordförande

Ordförande har sedan sist varit på OK och B-cert, samt fortsatt med övrigt rutinarbete såsom mail, FikaFika m.m. Ordförande och entertainer har varit i Finland på besök hos Teknologföreningen vilket var väldigt trevligt. Igår hade ordförande och förvaltningschefen möte med Magdalena i Edekvata. Samt ett möte med talman tsm med kontakter om vårterminsmötet.

Kontaktor



Hoodies har inkommit. Tillsammans med ordförande och talman har vårterminsmötet påbörjat planeras. Kontaktorn har även stadfäst stadgarna och genomfört verksamhets-samtal med NollU samt förberett inför resterande utskottsmöten.

Cafémästeriet

LED-café har fått sin ventilation besiktigad, kaffetermosar har rengjorts och baristas har bryggt kaffe. Det har varit svårt att rekrytera dioder och vi har stor brist på de inför LP4, LED har därför haft stängt vissa dagar i veckan. Diskmaskinen hade slutat med att dra diskmedel, HNA storköksservice bytte ut pump och slang. Lokalcontroller, huset, husintendenten och trion har även sett över renovering av LED för att uppdatera och förbättra ytorna vid serveringen, eftersom kaffespill fördärvat dem. Förhoppningen är att det ska bidra till en optimerad arbetsmiljö för dioderna, minska spring i LED av obehöriga och i allmänhet en fräschare och finare miljö. Cafémästeriet har också haft en kick-off, de nya CM-märkena har även anlänt.

Förvaltningsutskottet

Förvaltningschefen har deltagit på första kollegiemötet (det finns ej ett officiellt kollegie dock) på kåren med nästa möte i nästa vecka. Här diskuterades främst arbets-/ansvarsfördelningen på de olika sektionerna men även uppstart av olika projekt för att främja samarbete mellan sektionerna. Bland detta kommer (antagligen f.o.m nästa vecka) finnas lättillgängliga dokument om samtliga sektioners inventarier de är villiga att hyra ut med enkel åtkomst om något behövs/saknas inför ett evenemang. Det diskuterades även att priser på vanliga saker som hyrs ut (t.ex soundboks, scenelement och mera) ska få standardiserade priser så det kvittar vilken sektion man hyr från. Skulle annat eftersökas, som inte finns på någons lista men tros finnas på en annan sektion, kan man höra av sig till förvaltningschefen så skickas det ut till samtliga sektioner och kåren om det skulle finnas att hyra. Arbetet för att köpa in nya stolar i Edekvata samt renovering av toaletterna där.

Informationsutskottet

Sedan senaste mötet har informationschef, vice och influencErs haft ett möte om hur sektionens sociala medier kan aktiveras, detta bland annat genom att bland annat skapa en veckokalender som kommer ut i början av varje vecka. Dessutom har det planerats för att starta upp jobbkvällar där utskottets funktionärer kan komma och arbeta tillsammans för att öka gemenskapen i utskottet. Igår hölls den första kodhackarkvällen för LP4 i FikaFika då Edekvata var bokad.

Källarmästeriet

Källarmästeriet har sedan senaste mötet haft ett Miami-gille. Det var mer folk än väntat och väldigt många från andra sektioner dök upp. Trion hade varit lite ambitiösa i sin tidsplanering och därför öppnades det ca. 20 minuter för sent. Dessutom räckte inte köttet och en källarmästare fick springa till Ica för att köpa mer. Samtidigt dyker tillståndsmyndigheten upp för att göra en rutinkontroll. Trots allt detta gick det bra! Tillstånd är nöjda! Vi är nöjda! Nu har vi påbörjat planeringen inför nästa gille, som kommer vara på fredag, och det är vårt hybris-gille!

Nolleutskottet

Sen det senaste mötet har NollU jobbat mycket med phaddervalet. Phøset tillsammans med øgp har suttit hela helgen med början av processen.

Dessutom måste NollU:s verksamhet rulla på med annat samtidigt på grund av många stundande deadlines. De mest pressande är grovschemadeadlinen (27/3) och temas-



läppsfilmning. Därför har det bland annat arbetats mycket med outfits och event. En pepparworkshop planeras att hållas i början av april. Inför filmning har phøset haft nära kontakt med filmarna.

Phørstärkningen har valt sitt tema och det är snart dags för temaslapp inför phøset.

Hela NollU längtar tills phaddervalet är över för att äntligen få ett liv igen haha.

Phøset har som vanligt varit på lite olika partaj och lärt känna fler i FHØBEN.

Näringslivsutskottet

Sedan vårt senaste möte har vi arbetat med följande. Vi har beställt 200 ryggsäckar. Vi har European Girls' Olympiad in Informatics på plats med en monter just nu. Vi ska börja planeringen med Robowars. Vi har en mailskrivarkväll nu på onsdag.

Nöjesutskottet

NöjU har börjat planera en brännbollsturnering mellan sektionerna som W-sek föreslog. Ytterligare har F-sek föreslagit en LoL-turnering till hösten mellan sektionerna vilket vi isåfall hade försökt kombinera med DrEamhackE Tandemplanering går framåt och vice entertainers håller i ett infomöte om tandem idag i E:A. Intressekoll och biljettsläpp till tandem ska släppas inom de kommande veckorna.

E-sektionen blev tyvärr inte valda till DÖMD i år vilket var tråkigt. NöjU har även sin mars-kickoff på lördag. Spelkvällar dra också igång nästa vecka igen. Artist till UtEDishot ska även försöka sättas innan april månad.

Pengamästare

PengU har bokfört.

Sexmästeriet

Sexmästeriet har sedan sist hållit i ET-sittning. Det uppstod lite problematik med riggning av ljudsystemet vilket ledde till att insläpp blev 15 minuter sent men efter det rullade sittningen på bra. Igår var det mästartmöte, där diskuterades främst nästa veckas sittning för HTF. Lördagens sittning utvärderades också tillsammans. Köksmästarna överträffar oss i vanlig ordning, men med det sagt vill sexet även påminna om att maten som blir över från sittningar i allra första hand ska gå till sexet internt och är alltså inte för övriga funktionärer att ta om inget annat kommunicerats. Utöver sittningarna sitter sexmästaren mest med bokföring.

Framöver sitter sexmästaren mest i diverse möten, just nu är det lite oklart hur fakturorna från Martin & Servera ska hanteras men detta reds förhoppningsvis ut i veckan. På fredag är det cykelfest för hela sexet och sedan är det fullt fokus på HTF som nämndes tidigare.

Studierådet

Sedan senaste mötet har studierådet mest arbetat med rutinarbete. Ett par CEQ-möten har hållits under tentamenperioden med fler inbokade inom en snar framtid. Utöver det har studierådsordförande skrivit SRE-tavlan nere i Edekvata efter att hustomtarna hängt upp den. På tavlan kan man finna information om kommande evenemang, möten eller hur man som student kontaktar studierådet. Utöver det har en åsiktsinsamling genomförts angående föreslagna ändringar för årskurs 3 i Elektrotekniks grundblock. Responsen var hög vilket är roligt och nu arbetar projekt funktionärerna, tillika studentrepresentanterna, i PLED-E med att sammanställa studenternas åsikter så att de kan framföras på nästa programledningsmöte.

**B) Ekonomisk rapport** **Information**

Pengar finns. Från Dispositionsfonden har ca. 11 000 kr använts hittills på året.

C) Kåren informerar **Information**

X-lab bjuder in till workshop den 29:e mars. Det kommer finnas ett Facebookevent där man anmäler sig. Her Tech Future (HTF) är i nästa vecka, detta den 29:e till 31:a mars. Kåren informerar att sektioner kan äska pengar för studiefremjande evenemang. ValFM äger rum den 2:a april där golvkandidering är tillåtet.

D) Omvärldsrapport **Information**

D-sektionens styrelse önskar vår styrelses närvaro på väffelbrunch kommande lördagen klockan 10:00.

§11 Äskning - Betala faktura från 2021 **Beslut**

Axel Lagerstedt presenterade handlingen.

Axel Lagerstedt yrkade på att bifalla äskningen.

Mötet beslutade att bifalla yrkandet.

§12 Remiss om minskning av antalet ledamöter i fullmäktige **Diskussion**

Axel Syrén förklarade att fullmäktige har stora problem med att fylla alla 27 platser (förslaget står i bifogad remiss).

Filip betonade vikten i att ge ett välgenomtänkt svar grundat i att den nuvarande strukturen inte fungerar.

Elin frågade varför det var 27 platser till att börja med.

Axel Syrén svarade att han inte vet men att ett större antal är givande om många aktiva perspektiv ges. Tyvärr har engagemanget i fullmäktige varit för lågt för att detta ska vara fallet.

Axel Syrén förmodade att antalet platser motsvarade tre från varje sektion när beslut för antal platser togs. Nu finns ytterligare två sektioner vilket ger det nuvarande antalet mindre reson.

Johan frågade om arbetsbördan ökar om det blir färre ledamöter.

Filip svarade att så inte är fallet och att, i viss mening, kan arbetsbördan lättas av kortare diskussioner vid sammanträden.

Elin informerade att individuella svar på remissen kan göras för att ledamöter ska få uttrycka sin egen åsikt.

Axel Syrén poängterade att ändra antalet platser är det minsta ingreppet sett till omstrukturering av styrdokument. Det gör också den lösningen lättast att häva om så önskas i framtiden.

Filip påpekade att, som föredetta fullmäktigeledamot, är Axel Syréns förslag det rimligaste enligt honom.

§13 Kontaktorns verksamhetssamtal **Information****§14 Nästa styrelsemöte** **Beslut**

Mötet beslutade att nästa styrelsemöte ska äga rum 2023-03-28 12.10 i E:1123.



§15 Beslutsuppföljning

Beslut

Klara presenterade beslutsuppföljningen.

De gick under budget. Fruktkorgen uppskattades.

Klara Sjöblom yrkade på att stryka "Åskning - inköp av fruktkorg".

Mötet beslutade att bifalla yrkandet.

Axel Lagerstedt presenterade beslutsuppföljningen.

Det gick som planerat.

Axel Lagerstedt yrkade på att stryka "Åskning - utöka fortnox".

Mötet beslutade att bifalla yrkandet.

§16 Övrigt

Diskussion

Filip presenterade sig själv som revisor.

Johan poängterar vikten i att jobba effektivt, hållbart och roligt. Se till att ha roligt och att hänga ihop.

§17 OFMA

Beslut

Elin Helmersson förklarade mötet avslutat kl 13:05.

Elin Helmersson
Mötesordförande

Axel Andersson
Mötessekreterare

Tobias Ljungholm
Justerare

REMISS

Remiss om minskning av antalet ledamöter i Fullmäktige

Lund, 2023-02-07

Axel Syrén, ledamot i Kårstyrelsen



TEKNOLOGKÅREN
VID LUNDS TEKNISKA HÖGSKOLA

Remiss om minskning av antalet ledamöter i Fullmäktige

Sammanfattning

Jag vill minska storleken på Fullmäktige från 27 till 23 ledamöter för att det ska bli lättare att ha ett fullsatt Fullmäktige.

Jag har funderat på andra möjliga åtgärder och tror att några av dem kan vara bra att utreda vidare, men jag tror trots det att det vore bra att gå vidare men en minskning av antalet mandat nu direkt.

Bakgrund

Fullmäktiges struktur

Fullmäktige består av 27 ledamöter. Dessa väljs genom direkt personval, där alla medlemmar i Teknologkåren kan kandidera. Hela Teknologkåren utgör en enda valkrets.

Dock har varje sektion ett så kallat garantimandat, vilket innebär att det är garanterat att finnas en ledamot från varje sektion, givet att det finns minst en kandidat från den sektionen, och att den kandidaten får minst en röst.

Problembeskrivning

De senaste åren har vi ofta sett ett lågt söktryck till Fullmäktige, och ett lågt engagemang från Fullmäktiges ledamöter. Tidvis har det varit en utmaning att överhuvudtaget kunna hålla möten med 14 ledamöter närvarande; minimum för att kunna fatta beslut.

Utöver närvaron på möten skulle vi gärna se en större vilja från Fullmäktigeledamöter att delta i arbetsgrupper av olika slag.

Något annat som har upplevts som ett problem ibland är när en stor andel av Fullmäktiges ledamöter har tillhört en och samma sektion.

Förslag

Jag föreslår att minska storleken på Fullmäktige från 27 till 23 ledamöter. Då skulle gränsen för beslutsförhet gå från 14 till 12 närvarande ledamöter. Förhoppningsvis

REMISS

Remiss om minskning av antalet ledamöter i Fullmäktige

Lund, 2023-02-07

Axel Syrén, ledamot i Kårstyrelsen



TEKNOLOGKÅREN
VID LUNDS TEKNISKA HÖGSKOLA

skulle antalet kandidater till Fullmäktigevalet inte minska bara för att antalet mandat minskar, och i bästa fall skulle vi börja få en längre lista på suppleanter.

Med färre ledamöter blir garantimandaten en större andel, vilket skulle göra det mindre sannolikt att en stor andel av ledamöterna kommer från samma sektion.

Konkretiserade att-satser som skulle kunna hamna i en motion/proposition:

att i Stadgan § 5.3 ändra antalet ledamöter från 27 till 23

att ovanstående stadgeändring träder i kraft vid årsskiftet efter andra läsningen

Andra vägar att gå

Bättre marknadsföring och rekrytering

Enklare sagt än gjort.

Sektionsmandat

En väg att gå vore att göra om Fullmäktigevalet så att ledamöter istället utses på sektionmöten. Så fungerar det exempelvis på THS (studentkåren vid KTH). Där har varje sektion minst ett mandat, men ytterligare utjämningsmandat fördelas proportionerligt mot sektionernas medlemsantal. Som jag ser det skulle ledamöterna i ett sådant system anses vara representanter för sin sektion, och förväntas hålla koll på vad som händer på sektionen, samt rimligtvis återrapportera från Fullmäktige till sektionsmötet och kanske till och med sektionstyrelsen.

En fördel med detta är att man skulle slippa genomföra Fullmäktigevalet, och sektionerna skulle bara behöva lägga till ett val på sektionsmötet.

Jag tror att det finns en risk att flera sektionsmandat lämnas vakanta, alternativt fylls av redan överbelastade sektionsordförande eller liknande. Jag tror även att det skulle kunna uppstå konflikter mellan sektionerna, eller snarare att Fullmäktige blir en spelplan för sektionskonflikter. Det skulle även kunna leda till att kandidater i personval får en fördel eller nackdel beroende på vilken sektion de kommer från.

Ett annat potentiellt problem jag ser är att om många av mandaten lämnas vakanta, står kåren utan någon möjlighet att utlysa fyllnadsval. Eftersom ingen sektion skulle vara enskilt ansvarig för situationen är det inte säkert att någon skulle ta sig besväret att kalla ett extrainsatt sektionsmöte för fyllnadsval. Gränsen för beslutsföret skulle

REMISS

Remiss om minskning av antalet ledamöter i Fullmäktige

Lund, 2023-02-07

Axel Syrén, ledamot i Kårstyrelsen



TEKNOLOGKÅREN
VID LUNDS TEKNISKA HÖGSKOLA

kunna göras om, men det kan leda till andra problem och skulle behöva utredas vidare.

Ett annat problem är mandatfördelningen. Olika system och olika antal mandat skulle gynna eller missgynna sektioner av olika storlek.

Blandade sektionsmandat och personliga mandat

En annan möjlighet är att göra om de existerande garantimandaten så att de utses på sektionmöten, men låta resten av mandaten fyllas som idag.

Jag ser det här som en kompromiss mellan att inte göra någonting alls, och att helt gå över till sektionsmandat. Man skulle då slippa hålla på med mandatfördelningar mellan sektionerna, men å andra sidan skulle man fortfarande behöva förrätta Fullmäktigevalet.

Jag tror att det skulle kunna leda till en lite konstig dynamik, där det liksom finns två olika klasser av ledamöter.

En valkrets per sektion

Om vi inte vill ha sektionsmandat men ändå vill ha en proportionerlig sektionsrepresentation av något slag, så skulle vi kunna införa valkretsar; en per sektion. Mandaten i Fullmäktige skulle fördelas mellan sektionerna baserat på hur många medlemmar sektionerna har, och valen skulle kunna ske på sektionmötet. De valda ledamöterna skulle dock inte betraktas som representanter för sin sektion på det sättet som beskrivs ovan, utan skulle sitta på ett personligt mandat precis som idag. Detta är den enda skillnaden mot sektionsmandat.

Minskad gräns för beslutsförhet

LinTek har 27 ledamöter i sitt fullmäktige, men kan fatta beslut när så få som 10 är närvarande. Vi skulle kunna göra likadant, men det är verkligen inget jag rekommenderar. *Det innebär nämligen att det i teorin skulle kunna pågå två fullt legitima fullmäktigemöten på olika platser på samma gång.*

Remissfrågor

- Ser du något problem med att minska antalet ledamöter i Fullmäktige? Vore 23 lagom? Borde det kanske vara fler eller färre?
- Vad tycker du om idén om att gå över till att ha sektionsmandat? Tror du att sektionerna skulle fylla sina mandat med engagerade representanter? Tror du att det skulle vara bra att så att säga ge sektionerna makten över kåren?

REMISS

Remiss om minskning av antalet ledamöter i Fullmäktige

Lund, 2023-02-07

Axel Syrén, ledamot i Kårstyrelsen



TEKNOLOGKÅREN
VID LUNDS TEKNISKA HÖGSKOLA

- Vad tycker du om idén att införa valkretsar per sektion? (Utan att det betraktas som sektionsmandat)
- Har du några andra förslag?
- Har du något annat du vill tillägga?

I Kårstyrelsens tjänst, dag som ovan

AXEL SYRÉN

Ledamot i Kårstyrelsen 22/23